
Referat fra møte i FAU ved Storetveit skole, 8. januar 2025 

Møte: 8.januar 2025 kl. 19.00-20.30  

Personalrommet 

 

Til stede: Rektor Eli Sture Handeland,  

leder FAU Tom Løvik,  

og følgende klasserepresentanter: 

8A 
 

8 B 
Tom Løvik 

8 C 
Hallgrim Hals 

8D 
May Linn Nilsen  

8E 

9A 
 

9B 
Linda Kalsnes (vara) 

9C 9D 
Synnøve Kleive 

9 E 

10A 
Siv Henriksen 

10B 10C 
 Nils-Kristian 
Midttveit 

10D 10E 
Linda Nielsen 

 

Møteleder: Tom Løvik 8B 

Referent: Tom Løvik 8B 

Sak Sakliste Nyttige lenker  Referat 

1 Konstituering,  
oppmøteregistrering  

 
Valg av nestleder gjøres i 
neste fau-møte 5. mars 

2 Om FAUs formål og 
virkeområde  

Alt du trenger å vite om 
Foreldrenes arbeidsutvalg 
(FAU) - Foreldreutvalget for 
grunnopplæringen 

Gjennomgang av 
rolleforventninger til fau og 
til faus representanter. 
Alle fau-representanter som 
ikke deltok på møtet 
oppfordres til å klikke på 
lenken og gjøre seg kjent 
med sin rolle 

3 Rektor orienterer 
 

Rektor Eli var til stede store 
deler av møtet og kom med 
nyttige innspill og klargjøring 
på saker som for oss i fau 
kan være nye og ukjente. 
Av informasjon som ikke er 
knyttet direkte til de videre 
punkter på sakslisten hadde 
hun interessante tanker om 
når rehabilitering av 
skolebygningen faktisk vil bli 
igangsatt. Det ligger an til 
videre utsettelser, men 
fremdeles er det en mulighet 
for at oppstartsår blir 2026 

4 Spørsmål og innspill fra 
klasserepresentanter til rektor.  
(f.eks organisering av trafikalt 
grunnkurs,  
betaling av skoleball, 
 mail til alle foreldre om 
«Sommerslipp 2024») 

 
 
 
 
 
  

Trafikalt Grunnkurs er avtalt 
og organisert for 2025 
Neste avtale for 2026 vil bli 
gjort etter forhandlinger og 
tilbud fra flere aktører. 
Gjennom nettverket for 
FAU-ledere i Bergen Sør har 
vi nå tilgang til avtaler fra de 
fleste andre ungdomsskoler i 
regionen. Det gir oss et 
bedre utgangspunkt for 
forhandlinger.  

https://foreldreutvalgene.no/fug/alt-du-trenger-a-vite-om-foreldreradets-arbeidsutvalg-fau/
https://foreldreutvalgene.no/fug/alt-du-trenger-a-vite-om-foreldreradets-arbeidsutvalg-fau/
https://foreldreutvalgene.no/fug/alt-du-trenger-a-vite-om-foreldreradets-arbeidsutvalg-fau/
https://foreldreutvalgene.no/fug/alt-du-trenger-a-vite-om-foreldreradets-arbeidsutvalg-fau/


Skoleballet fortsetter å bli 
gjennomført etter 
gratisprinsippet. Blir et 
hovedtema på neste møte 5. 
mars 
«Sommerslipp» -se sak 11 

5 Årshjul FAU Storetveit skole    Årshjulet er til repararasjon 
og vil bli publisert i nye og 
bedre versjon i Spond i løpet 
av kort tid 

6 FAU har nå egen mailadresse faustoretveitskole@gmail.com 
 
 

Fau ber rektor distribuere ny 
mailadresse i passende 
kanaler. Den kan legges i 
ukeplanmal og publisere på 
nettside. Den kan også bli 
omtalt i Vigilo 
 
Leder og nestleder 
admininistrerer epostkonto,  
og det vedtektsføres at 
mailkorrespondanse skal 
gjennomgås ved hvert nytt 
møte. 
Ved skifte av leder og 
nestleder gir avtroppende 
leder og nestleder fra seg 
påloggingsdata og ansvar for 
mailadressen 

7 Temakveld torsdag 13.februar 
2025 , kl 19-20.30 
(Utekontakten, politiet og 
ungdomshelsetjenesten)  

 
Møtet er en «kopi» av møtet 
fra 2024. Retter seg mot 
8.klasses foresatte 
13.februar klokken 19-20.30 
 
FAU-leder tar ansvar for 
organisering og invitasjon 
 
Muligheten for å streame 
møtet har vært diskutert, 
men det er høyst usikkert 
om foredragsholderne er 
positive til en slik løsning. 
 

8 Dugnad onsdag 14.mai  
 

8.trinn har ansvar for dette. 
Lite arbeid, men en god 
mulighet for litt sosialisering.  
Skole stiller med planter og 
jord. Foreldre stiller med 
verktøy, og eventuelt kaffe, 
mat eller lignende, alt etter 
hva som er ønskelig 
 Avtales i detalj og 
organiseres på fau-møte 
5.mars 

9 Påvirke skolehverdagen 
gjennom FAU  

 
Fau skal være bindeleddet 
mellom skole og hjem, og 
jobbe for at alle elever har 
en så god og trygg 
skolehverdag som mulig, 

mailto:faustoretveitskole@gmail.com


Det blir fort slik at FAU 
driver mye med saker som 
handler om det som skjer 
utenfor klasserommet. Slik 
skal det ikke være.  
Vi må også ha tid og fokus 
rettet mot elevenes 
læringshverdag. I den 
forbindelse kom det opp 
følgende temaer som vi 
ønsker å følge opp videre: 
 
-Ulik lærertetthet i like fag 
Likhetsprinsipper 
 
-Mobilhotell vs Chromebook 
Hvordan brukes chromebook  
Hva bruker elevene den til 
hjemme? Kan elevene ha 
ChatGPT eller annen KI-
programvare på den? Er den 
sperret for nettsider som 
burde være sperret for barn 
mellom 13 og 16 år? 
Sosiale medier osv…osv 
 
-Planleggingsdager – kan 
Storetveit følge andre skoler 
tettere? 
 
-Elever med høyt fravær?  
Kan FAU være med å se på 
årsaker og mulige 
hjelpetiltak? 

10 Foreldreaksjonen 2023 – mulig 
ny aksjon 2024  

Bergen: Over 3000 foreldre 
deltok på krisemøte i Fana 

FAU-leder melder om at en 
gjentakelse av fjorårets 
enorme foreldremøte kan bli 
gjentatt i år. Nærmere 
avklaring i løpet av februar. 

11 «Sommerslipp 2025» 
 
20.juni 2025 på Fana Stadion  

Sommerslipp Festival i Fana 
Stadion 2023 | TikTok 

Suksessen blir gjentatt i år, 
og blir antagelig enda bedre 
og større. 
Distribuering av 
invitasjonsmail skjer fra 
Storetveit skole direkte til 
foreldre gjennom mail eller 
gjennom Vigilo 
 
Det vil bli behov for 
foreldrevakter som får 
festivalpass og en herlig 
opplevelse med god musikk 
og noen tusen ungdommer. 

12 Skoleball  Gratisprinsippet fortsetter 
 
Monica Solvig, 
avdelingsleder, kommer til 
neste fau-møte 5.mars og så 

https://www.bt.no/familieogoppvekst/i/zA58Gw/bergen-over-3000-foreldre-deltok-paa-krisemoete-i-fana
https://www.bt.no/familieogoppvekst/i/zA58Gw/bergen-over-3000-foreldre-deltok-paa-krisemoete-i-fana
https://www.tiktok.com/@sander.systad/video/7380298182858673440
https://www.tiktok.com/@sander.systad/video/7380298182858673440


planlegger vi derfra 

13 Storetveitfestivalen juni   FAU vil delta på årets 
Storetveitfestival, for å 
markedsføre oss og arbeidet 
vi gjør gjennom å invitere til 
dialog. Ser for oss en slags 
«stand» på festivalområdet 

14 Publisering av referat fra FAU  Prosedyrer for publisering av 
referat fra faumøte er ukjent 
for sittende fau. Vi tar 
kontakt med rektor og 
tidligere fau-leder og sørger 
for at det blir gjort 
tilgjengelig for alle foreldre 

15 Eventuelt    Foreldre må orienteres om 
at karakterer og fravær bare 
er synlig i Vigilo «på nett» 
 
Det burde vært laget en 
«Forelder til 8.klassing»- 
brukerveiledning. 
Skole og 
foreldrerepresentanter 
burde gå sammen om å lage 
en huskeliste og 
forklaringsliste som gjør det 
lettere å få oversikt når man 
er forelder til ny 
ungdomsskoleelev.  
 
Nils-Kristian Midttveit, 
representant for 10 C 
orienterte om fjorårets gode 
kvalitetsarbeid. Arbeidet i 
FAU ble dokumentert og 
overlevert til skolens ledelse. 
Rektor Eli repliserte at 
skolen er glad for alle 
innspillene fra FAU og er i 
gang med å implementere 
mye av dette i egne rutinger. 
Ny handlingsplan for skolen 
kommer nå annethvert år i 
stedet for hvert år, hvilket er 
en forbedring da det tar tid å 
både igangsette nye grep og 
å få oversikt over virkningen 
av disse grepene  

  

 

Neste FAU-møte onsdag 5.mars kl 19 på personalrommet 

 

For FAU, 08.01.24 

Tom Løvik 

referent 



 

 

 

 

 

ÅRSHJUL FAU 2024 / 25 

 

Måned Aktivitet Ansvar 

Oktober 
03.10.2024 

Første møte for høsten 
Årshjul 2024 / 25  

 

November 
06.11.2024 

Valg av leder og nestleder (sittende leder fratrer ved nyttår), 
oppstart januar. 
 
Valg av representanter til Kvalitetsdialogen. Blir ikke stort 
møte i 2025, men bør velge to representanter likevel. 
 
Beslutte om det blir temakveld, foreslå dato og fordele 
oppgaver.  

 

Januar 
08.01.2025 

Temakveld, planlegge / følge opp oppgaver 
 
Skoledisko for 8. og 9. trinn? 
 
Aktuelle saker 
 
Vurder behov for møte i februar. 
 

 

Februar 
05.02.2025 

Utgår?  

Mars 
05.03.2025 

Temakveld bestemmes 
 
Skoleball og skoledisko planlegges 
Inviter inn avdelingsleder Monika Solvig for å informere og 
planlegge og Storetveitfestivalen 
 
Dugnad Dag Ove Varberg, m fl Gjøre noe sosialt ut av det, 
litt kaffe, plass til mange 
  
Kvalitetsdialogen, noe oppfølging? 
 
Tech 

 

April 
02.04.2025 

Aktuelle saker fra klassekontakter og elevråd 
 
Planlegge dugnad? 
 
Vurder om behov for møte i mai 
 

 

Mai 
07.05.24 

Utgår?  
 

 



 


